
معمـای فسـخ قـرارداد برخـی از
بازیکنان شهرداری

شنیده می شود که قرارداد تعدادی از بازیکنان تیم فوتبال شهرداری
اردبیل با موافقت هیات فوتبال استان فسخ شده است.

فسخ قرارداد بازیکنانی که قراردادهای دو یا سه ساله داشته اند از
چه کانالی انجام پذیرفته و کدام مسئول و دست اندرکار از باشگاه
شهر داری بلا مانع بودن فسخ قراردادها را به هیات فوتبال استان

اعلام کرده است؟

در حال حاضر در فدراسیون و سازمان لیگ نماینده سقوط کرده فوتبال
اردبیل از دسته دوم به دسته سه را به نام شهرداری می شناسند و
پرونده ای در آن مجموعه به نام باشگاه آبی پوشان اردبیل وجود

ندارد.

همه به خوبی می دانند که در فصل گذشته در حرف و نه در عمل و روی
کاغذو نه به طور رسمی و اصولی امتیاز تیم شهرداری به افراد و
نهادهای مختلف واگذار گردید که همه آن  اقدامات با شکست مواجه
شدند و در نهایت خود باشگاه شهرداری تا سقوط کامل ،انجام امور

تیم را بر عهده گرفت. با این آشفتگی اوضاع ،اتفاقاتی در این تیم
می افتد که در ذهن ها می تواند سوال های متعددی را ایجاد بکند که
تاکنون علی رغم طرح آنها توسط نشریه به جای دریافت پاسخ صحیح و
اصولی از سوی عوامل مربوطه فحش و ناسزا و تهمت دریافت کرده ایم.

اگر مقید به اجرای مقررات و قانون هستیم و در همه حال خود را
طرفدار قانون دانسته و اقدامات و کارکردهای خود رادر آن چارچوب
می دانیم آیا بهتر نبوده و نخواهد بود که جواب سوالات مطرح شده

 بر ای ابهام زدایی و شفاف سازی بدون هر گونه پوشش و مصلحت
اندیشی ،رک و راست داده شود تا اگر در این میان کسانی کوتاهی

کرده و یا خواسته و ناخواسته به فوتبال استان و شهر خیانت کرده
اند شناسایی و معرفی گردند.

بر اساس آئین نامه ، انتقال یک بازیکن در نیم فصل و یا فسخ
قرارداد بازیکن با توجه به بندهای قرارداد و با موافقت باشگاه

مربوطه انجام می پذیرد. در این ارتباط چند سوال به شرح زیر مطرح
می شود و امید است که آقایان دخیل در انجام این امور این بار
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جواب سوالات را منطقی بدهند و ما را به دشمنی با هیات فوتبال
استان ،عقده ای،منقلی و نا آشنا به امور مورد خطاب قرار ندهند.

_در نیم فصل و در حالی که تیم در وضعیت بحر انی قرار داشت و به
دلیل آئین نامه های موجود و بدهی،از استخدام بازیکن محروم شده

بود چه کس و یا چه کسانی با انتقال تنی چند از بازیکنان از جمله
داور احمدی موافقت کردند؟ کدام مدیر باشگاهی رضایت نامه داور
احمدی را  امضا کرد و هیات فوتبال استان بر مبنای کدام رضایت

نامه مجوز خرو ج از استان صادر نمود؟

این انتقال که در بدترین شرایط تیم انجام شد تحت چه شرایطی بود و
 درآمد حاصل از آن به کدام باشگاه و کدام حساب واریز گردید؟

آیا در شرایطی که تیم از جذب بازیکن جدید محروم بوده و شرایط
مساعدی نداشته است   موافقت با انتقال بازیکن موثر تیم خدمت به

فوتبال تلثی می شود؟ آیا بجا نخواهد بود نامه باشگاه که بر مبنای
آن خروج از استان صادر شده است توسط هیات فوتبال استان و دبیر آن
در اختیار رسانه ها قرار  داده شود؟ آیا طرح این سوال خیانت به
فوتبال است یا موافقت با انتقال بازیکنی موثر در بدترین شرایط

تیم؟

_شنیده می شود که قرارداد تعدادی از بازیکنان زیر ۲۳ سال که با
تیم قرارداد دو و یا سه ساله داسته اند بعد از پایان فصل و سقوط

تیم فسخ شده و بازیکنان مجوز مربوط به فسخ را از هیات فوتبال
استان دریافت کرده اند. حال آیا نمی توان مطرح کرد که هیات

فوتبال استان بر اساس کدام نامه باشگاه و کدام بند قرارداد نسبت
به فسخ قرارداد سه ساله تعدادی از بازیکنان که به نوعی سرمایه

تیم محسوب می شدند اقدام کرده است؟

بر اساس قراردادی که بازیکنان در اول فصل منعقد کرده اند در هیچ
بندی نسبت به فسخ یک طرفه قرارداد بازیکنان اشاره نشده است

 از طرف دیگر با توجه به این که باشگاه به برخی از تعهدات از
جمله تهیه لباس و زمین تمرین و… عمل کرده و حداقل ۱۰ درصد از

مبالغ قرارداد ها نیز به حساب واریز شده است امکانی برای فسخ یک
طرفه از سوی بازیکنان وجود نداشته و باید برای اقدام،موافقت کتبی

باشگاه به هیات فوتبال ارایه شود.

حال سوال این است که کدام مسول از  باشگاه موافقت فسخ قرارداد



تعدادی از بازیکنان را صادر کرده و این موافقت در ازای چه شرایطی
انجام پذیرفته است؟

امیدواریم این بار به سوالات مطرح شده پاسخ مناسبی دریافت بکنیم .
آقایانی که در این امر دخالت داشته اند بیایند و به روشنی مساله
را بیان بکنند و سعی نشود با ایجاد حاشیه و تهمت زدن، اصل قضیه

را به فراموشی بسپارند.


